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PRoToKoŁ
Z VISESJI RA DY MIEJSKIEJ

w MAŁoMlCACH
z dnia 3 l  marca 201I r .

VI sesja Rady Miej1kiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie l4uu.
Na stan l5 radiych \\'sesji uczestniczllo l0 radnlch.

Lista obecDości stanoNi Załącznik do ńniejszego protokołu.
w sesji uczestnicz}'li: Parr! Małgorzata Sendecka Burmistrz Małomic. Pan Wincenty
Chłoslowski seketaŹ Gn]iny' Pani Urszula witńska Kierownik Małomickiego
ośrodka Kultury v'Małomicach, Pall Eugeniusz Barylak Radny Rady Powiatu. Pan
Dariusz Pankiervicz Komendant Komisariatu PoLicji rv Szprotawie I(PP w faganiu. Pan
Artur Fcliński Kierownik llliejskiego Zakladu Gospodarki Komunalnej w Małomicach'
przerrodnicząc1. organólv rrr.konatvczr'ch .ied nostek ponrocniczych. radni'

Do Dkt 1 Dotządku obład,

Otwarcie sesii.

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Jó1ef c/,t'cl'fa dokonał ot\ł'arcia Vl sesji
Rady Miejskiej w Małonricach i powitał wszystkiclr zaproszonych gości: Panią
Małgorzatę Sendecką Bumlistrza Małomic. Pana Wincentego chłostowskiego sekretarza
Gmin1'. Panią Urszulę Wit],ńską Kiero\\.nika Małomickiego ośrodka Kultury lv
N4alonricach. Pana Eugeniusza Barllaka Radnego Rady Porviatu. Pana Dariusza
Pankie\\icza Komendanta Komisaliatu Policji rv Szprotaltie KPP \ł'Zaganiu, Pana Artura
Felińskiego Kierolnika Miejskiego Zakladu Gospodarki Komunalnej w Małomicach.
przel'odIriczących organów wykonav/czych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji
Panie i Panów Radnych (lista zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząc1, Rady Miejskiej oś\!iadcz)-ł. że na stan 15 radnych rv sesji
uczesinjczy l0 radnych, radna Danuta GaDowska nicobecna usprawiedliwiona, radny Jan
Karpiński nieobecny usprawiedliwiony, radny Józef Karpiński nieobecny
usprawiedliwiony, radna Barbara Reguła nieobecna usprawiedliwiona, zatem Rada jest
władna do podejmorvania prawomocnych uchwał i postanowień.

Do Dkt 2

Płzetuorlniczący Rady Miejskiej ra.l,|y Józer Chuchr.l ptzedstawił proponowanv
porządek obrad Vl sesji (\r załączeniu do protokołu).

Pr1evodtticx,ący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
plopol]owanego porządku obrad'



Pfzewollhiczący Rddy Mie7słiel wnioskował o wprowadzenie do proponowanego
porządku obrad sesji w pkt. .7 Po.ljęcie uchwal w sprawie: ppkt' 3 projektu uchwały \\
sp?wię uch|vąle,lia ,Ptogrumu usux:ania wyrobólu znwierujących dzbesl z lerunu
Gminy Małomice w latach 201I-2033',oraz wprowadzenie rł.ppkt'4 projektu uchlvaly w
sprcwie ustalenin dotacji celotłej ą ząkup inwestycyjn! pieca ga|'owego wra| x,
monlaż'em' do budynku komunalnego pr4)) ul. Idhd Pawła II 3,t w Malomicgch'
Miejskiemu Zakladowi Gospodałki Komnnlnej w Malo icach.

Pfzel'odniczqq) Rddy Miejskiej poddał pod głosowanie \łnioski'

G|oso\'anie: za l0 radnych. przecirv - 0 radnych. rt.strz1'malo się 0 radnych'

Pnewodr,icząc! Rab. Miejskiej oś\\iadcz\'ł. Źe wnioski zostały prz'ęte.

Prze|łodnicząc}, Rady Miejskiej poddał pod glosolnia porządek obrad z
naniesionymi zmianami.

Głosowanie: za 10 ladnych, pŹeciw - 0 radnych, !łstlzymało się 0 radnych'

Przewodniczący Rotly Miejskiej oświadczył' że polządek z naniesion1mi
znianani został pŹ'ęt!'(\r załączeniu do protoko]u)'

Do pkt 3

Przviecie orotokołu z V sesii z dnia 01 marca 201l roku.

Przewodniczący Rątly Mienłiaj poinlbrmouał. ze komisja sprawdzająca protokół
w skladzie: radny Krzysztof Grzelak. radna Anna Hanasiuk, radny Jan Karpiński
zapoznała się Z protokołem z v sesji Rady Miejskej z dnia 01 marca 20ll roku i nie
wniosła uwag.

Przelpodnicząc! Rotly Miejskiej podc|al pod głosowanie przyjęcie protokołu
z V scsji Rady Miqjskiej z dnia 0l marca 201 I roku .

Głosowanie: za _ 10 radnych. przeciv'- 0 radnych' wstrzymało się - 0 radnych

Przewodtticzący Rad1'Miejskiej ośw.iad'cz.-"ł. że protokół z V sesji został
prz1jęl1.

Do pkt 4

Informucis Burmistrza z okresu miedzysesvinego i sorawozdanie
z wykongnig uchwgł'

Pftepo.lhiczący Ra.l! Miejs*iej t|dzie||ł gł'osu Pani Burmistrz Małomic'

Pani Bumisltz przedsta\\.iła ilformację z okresu międzysesyjnego za miesiąc marzęc
20] lr' dot. rea1izacji zadań w zakresie: przygoto\ł'a]1ia sesji rady. wykonania wtriosków i
interpelacii radnvch z V sesji' realizacji budżetu gmin}'. gospodarowania nlenlem
konrunalny'nr. realizacji przygotowania prac remonto\wch i inrvestycji. utrzymania dróg'



ochron,v środowiska. organizacji przeprowadzenia spisu Powszeclrnego (bezpośrednio na
terenic gniny spis przepro\ł'adza trzecl,] rachmistŹów wspomaganyc]r przez Gnrinrre
Biuro spisowe' w dniach od l do 17 marca pĘęplowadzony został obchód przedspisowy),
aktywizacji osób bezrobotnych. w porozumieniu z PUP w ramach prac interwencyjnych
zatrudnionych zostanie 2] osoby' W ftLmach prac społecaie uż}tecznych
aktvwizowan].ch będzie 50 osób korz)'stających ze śrviadczeń udzielanych im przez
ośrodck Ponroc1 Społeczlrej \\.l\4alomicach (inlbrmacja rv załączeniu do protokołu).

Udfiał \\.sęsji zglosiła rddha Barbaru Regula - w sesji uczestŃczy - I1 rudnyclt.

Przei'odniczący Rą.IJ} Miejskiej poprosi| o zgłaszanie p)'tań'

Radna S|eInnia Mąłlcha poptosiIa o inlbmucję' kto będzie przęplowadzał spis
Porvszechny na terenie Gminy.

Soltys Miroslaw ziętal poprosi|. aby powiadomić sohysów, kto będzie przeprowadzał
spis na terenie Niejskim.

Pon sekfetaru udzielił odport'iedzi inforrnując. że spis Po\\szechny na terenie Gmin-v
przepr.orvadzac będąp. Lucyna Leśniervicz' p' Ala Janas, p. Przemyslaw Jaroszewski'

Rdd a Stelania Malychd

Wnioskorlała o upro.rvadzenie zakazu wjazdu pojazdów osobo$Tch drogą pomiędzy
mał}' falewcm. a dużvm zalewem ze względu na powstałę uszkodzenia krawężnikórv'

Ponou,iła Miosek o przycięcie zwisającej gałęzi stwarzającej zagrożenle, na drzewie
rosnąc1'm przy alejcc nad za!e$'ęm od strony ośrodka Spońów wodnych.

Udział w sesji zgłosił radny Pr1enyslotl Kucharzewski _ w sesji uczestniczy . 12
radh),ch.

SoI4]s Henryk Długosz

Wnioskorvał o wyróżnienie drr'óch policjantórv biorących udział prz}' pożarze ue wsi
Slirr.nik oraz czlonkólr ochotniczej slraż! Pożamej \\'Małomicach i Lubichorvię.

St$'ierdzając. że nie ma pytan p.zeszedł do kolejnęgo puŃfu porządku obrad'

Do pkt 5

Informqcia Przewodniczqceso Radv Mieiskiei z okres u miedzvsesvi neso
i Przewodniczacvch Komisii Rodv Mieiskiei,

Przewodnicząc! Rady Miejsku pzedstaw|| informację z okesu międzyseqjnego
01.03.201 I r.- 30.03.201 lr. jn:

1. N okJesie n]iędzyses'vjnym Przervodniczący Rady Prz}'goto\'"ywał i podpisnr'ał do
przekazania podjęte uchrvały Rady Miejskiej i zgłoszone przez radnyclr wnioski
i interpelacje na V sesji Rady Miejskiej w dniu 0l marca 2011 roku.

2. Wdniu01 marca20l1r' po zakończeniu V sesii Rady Miejskiej Przewodnicząc'v Rady
uczestnicz!'ł w spotkaniu z mieszkańcami miasta Małomic w Małomickim ośrodku



3.

4 .

Kulfury cęlem' którego było przeprowadzenie wyborów Przewodniczącego Samorządu
Mieszkaliców Małomic oraz Zavądll Samorządu Mieszkańców' Na Przewodniczącego
Samorządu Mieszkańcóv/ \ł}brano Pana Jana Rzyskiego-

W rjniu 02 marca 2ol1 roku Przewodniczący Rady został zaproszony przez Wice
stalostę Powiafu Pana Jacka Grzęlaka na konfelencję poświęconą Strategii Rozwoju
woiewództwa Lubuskiego w aspekcie słabych i mocnych stron powiatu faganskiego
pod patronatem Pani Marszałęk Województwa Lubtrskiego E]żbiety Polak' która
rórurież uczestnicz.vla \\ spotkaniu.

w dniu 05 malca 201 l roku Przewodniczący Rady odbył podróż do Zeuthen na tumiej
piłki siatkowej jako opiekun z dziećmi ze Szkoły Podstawowej z Chich' W trakcie
krótkiego pobytu miał zaszcz\Ą poznać Pal)ją Beatę Burgschneiger Burmistrz zeuthen,
która po$'itała uroczyście wszystkich pzybyłych na spotkanie. Pani Burmistrz
przedslawiła problemy miejscor,l'ości Zeuthen i s.vstem pracy samorządowej'
Przcwodniczący Rady z kolei przedstawił nasze problemy i zagadnienia z działalności
Rady Miejskiej Małomic' Ponadto odbył krótką roznowę z był1m Burmistrzem
Zeuthen Panem Kubikiem.

5' W dniu 08 malca 2011 loku Przewodniczący Rady uczestniczył \ł'uroczystości z
okazji Międzynarodowcgo Dnia Kobiet u'restauracji ,,Halinka.' w Małomicach, na
której złoŻ)'ł życzenia \\.sz)'stkim Panionr obecn\ nr na uoczystości.

6. Wdniu15marca2011Ioku Pżewodniczący Rady uczestniczył w zebraniu wiejskim
mieszkańców wsi Chichy i Janowca w którym uczestniczyła Pali Burmistrz.
pracownicy naszego urzędu oraf prezes tjrmy Gewind. która ma zamiar inwestować w
duie siłorvnie wiatrorvę o moc)' 4 Mw na terenie miejscowości Janowca
Dodatkow).mi tematami jakie został) poruszone przez mieszkańców, to problemy
dolyczącę częstotliwości wywozu nięczystości stałych z terenów wiejskich oraz inne
sprawy lokalne.

7. W dniu 18 marca 20l1 roku po dyżurze w Urzędzie Miejskim Przewodniczący Rady
dokonał rtiz'ji lokalnej pogorzeliska u sIiwni|.u' Następnie brał udział u spotkaniu rad
sołcckich Janowca i Chich lł' świetlicy wiejskiej' cęlem wspólnego spotkania było
rozwiązanie i ustosunkowanie się do zgłaszarrych problemów mieszkańców odnośnie
\łJwozu nieczystości statych' dodatkowo wyjaśnił zasadność wprowadzenia Uchwały
Rady Miejskiej dotycfącęj opłatY abonamentowej do wody'

8. W dniu 2) fiuca 201I roku odb}'ło się spotkanie Radnych Rady Miejskiej z Panią
Burmistrz rv Urzędzie Micjskim celen. którego było przedstawienie sku&ót\'pożaru u'
nriej scowości Sliwnik'

9. Wdniach4, 1l' l 8' 25 marca 201 1 roku w godz' l500.1600 Przewodniczący Rady w
trakcie pełnienia dyżWóu, rozpaĘ\'lał bieżące splawy Rady Miejskiej oraz załatwiał
sprarry zglaszane przez mieszkańców gminy. Po dyżlrze dokonał wizji loka|rrej
pogorzeliska w sliuniku następnie brał udział w spotkaIriu Rad Sołeckich

Pneh'o.tniczący Komisji Rewizyjnej rodn! Kfzysdor sakuto oświadcrył, że Komisja
Rewizyina \ł dniu 22 marca 20ll roku odbyła wspólne spotkanie z Komisją Budżefu.
Gospodalki i Spraw Społecznych opiniowała projekty uchwał' któIe przedstawiane i
podejmowane są na dfisiejszej sesji oraz zapoznała się s}tuacją ogólną w Gminie -
skutkami Dożaru w mieiscowości Śtiwnik.



Pąevodnicxąca Kornisji Budżetu, Gospodąfki i spraw społecznych rq.lna Kryslyną
Leśniewicz oświadczyła' że Komisja Budżefu, Gospodarki i Spraw Społecznych 22
nrarca 20l l rolu odbyła wspólne spotkanie z Komisją Rewizyjną opiniowała projekty
uchrvał. które przedstawiane i podejmorł'ane są na dzisiejszej sesji oraz zapoznała się
s5 nracją ogólną w Cminie.skulkami pozaru u miejscouości S|ilrnik.

Do Dkl ó

Interoelacie i arpytqnia rqdnvcl,, sołtysów i Przewodniczaceeo Samorządu
Mieszklńców.

Przewodniczący Rady Miejshiej pop|osił o zgłaszanie interpelacji i zapyń.

Pftewo.tniczący Ra.ly Miejskiej wnioskował o zoborviązanie wlaściciela dzialki
położonej na osiedlu Zęromskiego MARTPoLU do uporządkou.ania i zabezpieczenia
terenu oraz u,\jaśnienie sprav-.r' dot. \ł}cinki drzewa losnącego na tej działce'

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił pEerwę, po przerwie wznowił obrady
przechodząc do omawiania kolejnego pu.nktu polządku obrad.

Do pkt 7

Podiecie ucltwał w sorab,ie:

scowego Dlanu rowanra
Małomice w o ie Sliwnik:

Prze||od,liczący Rady Miejskiej ptzedstawił projekt ucbwały w sprawie
sporządzenia miejscowego planu zagospodaro\ł'alia przestrzennego gminy Małomlce
w obrębie Sliwnik' Poprosił PaniąBurmistrz o omówienie projektu uchwĄ'

Pa i Buł istrz omawiając projekt uchwaiy w sprawie sporządzenia miejscowego plalu
fagospodarowania przestĘennego gmirry Malomice w obrębie Sliwrrik wyjaśniła. żę
zgodnie z art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym przed podjęciem uchwały o przystąpieniu do sporządzęnia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dokonano analizy:
. Zasadności przystąrienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestzennego.
. Stopnia zgodDości przewidvrvarrych rozrr'iązań z ustaleniami studium uu.arunkowań i
kierunló\\ zagospodarowania przeslrzennego gminy Malomice uchwalonym uchwałąNr
)oC(vI/28212002 Rady Miejskiej w Małomicach z dnia 26 kwietna2002r..
.Materiałów gęodezyjnych niezbędnych do opracowania miejscowego planu
Zagospodarowania przestŹennego.
- Niezbędlego zabcsu pmc planistycunych'
Teren objęt1.planem miejscowym położon} jest s obrębie Sliwnil - dzia|ki nr ęwid.
70013. 700/4. 100/5.'100t6.700t7 i 't00t8.

Stosownie do usta\łY o plano\'r'aniu i zagospodarowaniu przestrzennym, potŹeba
opracowania planu uwarunkowanajest koniecznością ustalenia plzeznaczenia terenu oraz
okreś1enia sposobu i warunkówjego zagospodarowania'
Założelia sporząd,zanego p|anu miejscouego nie !rymagają zmiany ustaleń
oborriązującego sfudium uwarunko\\'ań i kierunkóu' zagospodarowania przestrzennego



gmin)'Ma|omice w odniesięniu do terenu objętego planem. gdyŻ w studium teren
przeznaczony jest pod funłcję rolniczą a zabudo\ł'a zaglodowa może być rea|izowana na
gruntach rolnych.

strĄierdzaJąc. że nie ma u\,\ag ipran poddał go pod g|osouan!e'

Głosowanie: za 12 radnych' przeciw - 0 radnycl]' wstrzymało się - 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświad'czył' Źe uchwała została podjęta
(w załączeniu do protokotu).

funduszu soleckiego:

Pr1eloodnic7ący Rady Miejskiej p|zeds|awi| projek uchwały w sprawie funduszu
sołeckiego. Poprosił o wprowadzenie w projekcie uch\^?ty zmiany zapisu ,.rok 20l l'. na
-,na 20 I 2 tok" ,

Pani Burmislrz rtyjaśniła. że Rada Miejska rozstzyga o wyodrębnieniu w budżecie
gminy środkórv stanorviących fundusz sołęcki podejmując uchwałę' w której wyraza
zgodę albo nię wyraża zgody na wyodrębnienie fi'rnduszu w następnym roku
budżeto\łym' Zwróciła się z prośbą o nię w}Tażenie zgody na twoEenie funduŚzu
sołeckiego' Poinformowała, ze środki na rca|izację zadń zaplanowane są w budŹecie
gminy.

Solls Mirosla|9 Zięta1 zaproponorvał utworzenie funduszu sołeckiego w wysokości 2
tysięc). zlolych z prze7'naczeniem na realizację bieżących zadń w ciągu roku
rozliczanie wydatkowania środków na koniec roku.

Pani Bufmistrz uyraziła zgodę. że przy t$orzeniu budżetu na 2012 rok będzie można
zaplanować dla kazdej rł''si pulę rt'wysokości 2 tys. zł., a o wykorzystaniu środków
będzie dccydować Rada Sołecka'

Przewo.lniczący Rad! Miejskiej stwi'etdzając, że nie ma uwag i p1tan poddał
go pod głosowanie'

Głosowanie: za l2 radnych' przecirv _ 0 radnych. wstrz}mało się . 0 radnych

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oświadczy|' że uchwala została podjęta
(w zalączeniu do protokołu).

uchw enia ,,Programu usuwani( wyrobów zawieraiacych azbest z terenu
Gminy Małomice w lgtach 20] I-2033,':

Pruewod'|iczący Rady Miejskiej przedstawiŁ plojekt uchwały w sprawie
uchwalęnia .Plogramu usuwania wyrobów zawieĄących azbęst z terenu Gminy
Małomice w latach 2011-2033''

Pąt|i Bu|mislfz poinformowała. Źe prz),jęty przez Radę Ministrów ,.Progmm usuwanla
afbestu iwyrobóu, zawieĄącyclr azbes stosowanych na telytorium Polski '' nało44
szereg obowiązków na orgaly administracji publicznej w t}łn również gminy w zakIesie
działalności zwiryznej z usuwaniem i unieszkodliwiańem wyrobów zawierających
azbest znajdując1'ch się na telenie gminy. Gospodarka odpadami niebezpiecznymi



zawierającymi afbest i jego utylizacja' jest ważnym elementem całęgo sysremu
gospodarki odpadami' a także integralną częścią planów gmin, powiatów i województw'
Dla realizacji tego celu został opracowany .. Progranr usuwania azbestu oraz wylobo\\'
zawierających azbest na teręnie Gminy Malomice''. Dokumęnt ten w sposób pŻejrz) sty
uj muj e zagadnienia śc iś|e związute z rca|izacj ą nałożonych na gminy obowiązków.
Wskazuje miedzy innymi cele i zadania, ramy praw)e w tym zakresie oraz ujmuje tery
wynikające z progamu krajowego w odniesieniu do zagadnień gospodarowania azbestem
na terenie gminy' wskazuie ponadto aktualny stan w zakresie wyrobów zawierających
azbest. określa hamonogran realizacji progranru i wskazuje na środki flnansowe,
niezbędne do jego realizacji z jednoczesną możliwością pozyskania środkóu'
ze.wnętżlych na jego utylizację - tęrmin składanią wniosków został przedfuŹony do
15.04.20l l roku (WFoS). Uchwaleuie programu jest niezbędne do ubiegania się przez
gminę o środki uewnętrzne na dofinansowanię prac związanych z usuwanięm z telenu
gmin)' wyrobów zarvierających azbesl \v znaczącej większości są to pokycia dachowe z
eternitu. Biorąc powyższe pod uwagę oraz konieczność wdroŻenia programu do realizacji
zasadne jest podjęcie niniejszej uchwaly.

Stwierdzając. ze nie ma uwag i p}tan poddał go pod głosowanie.

Glosorranie: za |2 radnych. przeciu' - 0 radIrych. rvstrzymało się 0 radnych

Przetłodniezący Rad! Miejskiej oświad,cz;-|' że uchwała zostala podjęta
(w załączeniu do protokolu)'

ustalenia dotacii celowei na zakup in.eestycyinv pieca lazowego wrsz z
mon|tż'em, do budynku kon,unalnePo Drzv ul. Jana Pawla II 34 |a
Malomicach, Mieiskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnei w
Malomicach;

Przevodnicząc! Rądy Miejskiej pweds|awi| projekt uchwały u, spra.r,r.ie
ustalenia dolacji celou.ej na zakup in\vcst)-c)jny pieca gazowego ntaz z montażem. do
bud}'nku komunalnego przy u|' Jana Pawla ll 34 \\,Małomicach' Mieiskiemu Zakładorvi
Gospodarki Komunalnej rv Malomicach

Pani Butmistrz wyjaśniła, że budynek komunalny przy ul. Jana Pawła II 34 jest
\,rykorzysty$'any do świadczenia usług medycznych dla mieszkanców gminy Małomice .
w zakesie kontraktó\'z Narodowynr Funduszem Zdrowia. W w/w budynku w1'stępuje
centralne ogrzewanie gazo\\'e z piecem rv piwnicy. Dotychczasowy piec C.O tlpu
Buderus miał już z góry l0 lat. Dnia 15- go marca 20l l r. miała miejsce awaria instalacji
wodnej w piwnicy spowodowana pęknięciem zaworu wodnego' Dfugotvał} wypł}av
wody spowodował całkowite zalanie pieca gazowego \łTaz z programatolem' wezwany
na miejsce upra\ł'niony konseru.ator pieców gazowych tego typu stwierdził jednoznacznie
brak celowości remonlu. ze względów tinansowych' Biorąc pod uwagę rviek pieca
zasadn)'m byłby w tym przypadku zakr'lp nowego pieca o polównywalnych palMletrach.
w wyniku przeprowadzonego rozeznania określono wstępnię całkowity koszt w)mian}
pleca wftŹ z montażem na kwotę ll.070 zl' W związku z po\łyższym MZGK w
Małomicach wystą)i] o udzięlenie dotacji inwestycyjnej w podanej wyzej wysokości .

Wprowadzono do budżetu środki w wysokości 500 zł' po stronie dochodów z t)'tułu
z\łTotu przez świadczeniobiorców nienależIrie pobranyclr świadczeń rodzimych' Zvlot
świadczeń dotyczy pobranych środków w roku 2010. Zgodnie z obowił1zu'jącyml
przepisami świadczenie należy przekazać nięzwłocznie do LUW'



Prze,qodniczący Rady Miejshiej stwierdzając. że nie ma uwag i pytan poddał go
pod głosowanie.

GIosorvanie: zg _ 12 radnych. przeciw - 0 radnych, wstzymało się 0 radnych

Pąewod|,icząc! Rady Miejs*iej ośviadczyl. Źe uchwała została podjęta
(w za}ączeniu do protokołu).

zmian budżetu eminv na 2011 rok,

Płzewodhicząc! Ra.ly Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu gminy na 20l l rok informując. że projekt uchwały omówiony został przez Panią
Burmistrz przy omawianiu projekfu uchwały w sprawie ustalenia dotacji celowęj na
zakup inrt'estycyjny pieca gazowego \\raz z montążem' do budyŃu komunalnego przy
ul' Jana Pau'ła II 34 w Małomicach' Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnej w
Malomicach

Przewodnicząc), Rady Miejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pytań poddał
projekt uchwały pod głosowanię.

cłosorvanie: za l2 radnych. przeciu'- 0 radnych, wstrzymało się 0ladnych

Przewodniczący Rnll/y Miejskiej oświad'czył' że uchwała została podjęta
(w załączeniu do plotokołu).

Do pkr I

Informacia z orac Rodv Powiotu iagańskieeo.

Przewodniczący Rady ruI.a't:s/rił poprosił Radnego Rady Powiatu Zaganskiego. p.
Eugeniusza Barylaka o przedstawienie informacji z prac Rady Powiatu Żagańskiego.

Radn! Rady Poh,iatu zagańskiego p. Eugeniusz Bar'l4ł poinformował, żc V sesja
Rady Powiatu odbyła się w dniu 17 marca 20l l roku' której tematem było:

1' Informacja Starosty zprcc zaftądlPowiatu pomiędzy sesjami'
2' Sprawozdanie z działa]ności Powiatowego lnspektora Nadzoru Budowlanego za 2010

!ok.
3' Informacja o stanie służby zdrowia dotycząca szpitala w Źaganiu.
4' Podjęcie uchwal w sprawie:

- zmialy uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Plognozy Finansowej Powiafu
Zagańskiego ną lata 20l l.2019,

. zmian budżetu.

. udzieIenia dotacjicelowej $ Gminie Brzeźnica'

. udzielenia dotacji celowcj na prace konseru'atorskie' ręstauratorskie lub roboty
budo*lane przy zabytku \łpisanym do rejestru zabytków znajdujących się na
obszarze Powiatu Zagańskiego (dot. remontu kościoła w Chotkowie),

.udzielenia dotacji celowej na prace konserwatolskie, ręstaulatorskie lub roboty
bLldowlane przy zabltku wpisanym do rejestru zab}tków znajdujących się na
obszarze Powiatu faganskiego (dot. ręmontu kościoła w faganiu).
. udzielenia dotacji cęlowej na prace konserwatorskie, restauratolskie lub roboty



- budowlane przy zab!,tku wpisanynr do rejestru zabytków znajdujących się na
obszarze Powiatu fagańskiego (dot' remontll kościoła w Jabłonówie),

- okeślęnia zadań fiRansowych ze środków Państwowęgo Funduszu Rehabililacji
osób NiePełnosprawnych przekazywanych Powiatowi iagańskiemu w 201l roku,

- okeś|enia rozkładu godzin placy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
Zaganskiego w roku 20) I,

5' Rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Żaganiu'
6. Rozpatrzenia infomrac!i Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pozarnq'

Radny Rady Powiatu zaptosił radnych do wzięcia udziału w wyborach do Izby
Rolniczej' które odbędą się w dniu 03 kwiętnia 20l l roku w Szkole Podstawot\ej w
Chichach w godz. 8- l8-tej.

Do plk.g

Interpelacie i zaovtania mieszkańców.

Przewodnicząq, Rady Miejskiej poptosił o zglaszanie inteęelacji i zap1tań.

Radny Kr4lsuof sakuta zapy|a|, na jakich zasadach organizowane są wspólnoty
mieszkaniowe zarz4dzane przez ptzedstawicieli z innych miast.

Poni Buruistrz \łyjaśnila. że gmina nie może zarządzać wspólnotami w których nie
posiada udziałów. Dlatego też kaŹda wspólnota ma prawo wyboru zaIządzającego
przedstawiciela spółki mieszkaniowej.

Do ptk,10

Przewodniczący Rady Miejs*iej poprosi| o zglaszanie \ł,rriosków.

Radna s|e!ąnia Mabcha

wnioskowala o naprawę pochylonego słupa enelgetycznego na ul. Piastowskiej prz)
posesji nr |7. który stwalza zagrożenie'

Radha Aliną Benedyk

Wnioskowała o rozważenie możliwości utworzenia punktu lehabilitacyjnego w mieście
Malomice.

Za\\'nioskowała o utworzenie toalety publicznej ogólno dostępnej w mieście Małomlce'

Prze w od n i c1ący Rady M iej s kiej

Wnioskort'ał o wykonanie naprawy drogi
przy pałacu)'

łączącej wieś Chichy z Janowcem (na odcinku



Sołtys |łIadys la wa Z dan ow icz

wnioskowała o naprawę plzystanku PKS zlokalizowanego przy Szkole Podstawowej w
Chichach.

wnioskowała o wykonanie naprawy mostku polożonego wę wsi Janowiec
(powyżej posesji nr 60) poprzez zamontowanie barierek.

wnioskowała o udrożnienie odcinków drogi powiatowej przy mostku we
wsi Chichy (za świetlicą wiejską) oraz w Janowcu za p' Kohonem'

Rad n1' Kr7Y5r1r7 3, l rro

Wnioskowal o sporządzenie w-r,kazu właścicieli nieruchomości. którzy nie posiadają
podpisanych umów na wy$óz ńeczystości stałych, a takŹe odbiór ścieków dotyczący
wszystkich nieruchomości w gminie.

Radny Henryk Baluczyński

Wnioskował o wykonanie naprawy mostku łącząceco wies sliwnjk z szprotawą
(w kierunku na Sowiny).

Rad n a Krys tyn a Leśn iewicz

wnioskowala o zlikwidowanie zastoiny w drodze na końcu ul. sieŃiewicza'

sołtls Miroslaw zięląl

Wnioskował o zabezpieczenie placu zabaw przy świetlicy wiejskiej w Bobrzanach
popEez ustawienie ogrodzenia od strony jezdni.

Radna Alina Benedyk

Wnioskowała o doraŹne wykonanie wyrównania dziur na ul. Szkolnej.

Radny Jan Świerzoński

Zawnioskował o dostarczenie jednej pżyczępy tlucznia na ul- Leśną

Rądhy K|złszto! sdkuta

Wnioskował o naprawę pobocza drogi powiatowej od wsi Bobrzany (posesji p' Kusia) w
kięrunku Bukowiny Bobrzańskiej oraz załatanie dziury koło p' Kusia'

Do pth.10

Odpowiedzi na inlerpehcie.

Pani Burmistrz poinformowała, żę odpowiedzi udzieli na piśmie.

l 0



Do phr II

I nformacie i ośw iadcze n ia
Poni Burmistrz poinformowala o zef.ię 

" 
p,.y..ły pĘi"t.; il;ff,"fi.j:lTj 

mieszkanów Chich i Janowca, które odbędzie

o**,oIł#łił#?,uy\{rł#,#,i,[[jff;|!11"j".o.'aał*
]. Iulnt lrz.rnr$u* Kucharzewski
z' Kaona Łgystyna Leśniewicz
J. Xadna stefania Małycha

Prz}pomnjał o terminie składalia ..ośwrłru:*l;T#"^rl;1?.'}1lTiiślffi i:H""l;::łil;"J;:'"Ti*
Do pkt 12

Zakończenie'

-".",K,":łłff;ł""ffi,y*i'o,i oświadczył, że porzĄdek obrad został

Sesja.zakończy|a się o godzinie t525J. 1r,orol.ol'u'i.'a ii.pioffi;;;' J".lil.'roIokół 
zakończono i podpisano'

n"r^,r.'rl
K.r.trn[)!ffif *.ku

Podpisy Komisii:

t .
2.
J.

Radny KrzysaofGrzelak
Kadna Anna Hanasiuk
Radny Jan KaIpiński.

Komisji;Uwagi

I I



LISTA oBEcNoŚCI

' Radnych Rady Miejskiej w Małomicach

na sesji nr VI w dniu 3lmarca 2011 roku.

Bałuczyński Henryk

Benedyk Alina

chuchra 'ózef
Ganowska Danuta

Grzelak Krzysztof

Hanasiuk Anna

Karpiński Jan

lGrpiński Józef -
Kucharzewski Przemysław

Leśniewicz Krystyna

MałYcha stefania

Niemiec Rafał

Reguła Barbara

Sakuta Krzysztof

świerzański Jan



LISTA oBEcNosCI soŁTYsow

na sesji nr V Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 3l marca 2011 roku.

/

soŁTYsI

l. Mirosław ziętal - soĘs wsi Bobrzany t.)z-/2./
E|żbieta Lis _ soĘs wsi Chichy ,'' ,,42
Wladyslawa Zdanowicz - soltys wsi Janowiec Wp'rcą'łp-,t

4, Danuta Ganowska 'sohys wsi Lubiechów Radna Rady Miejskidj
/t-L-

Henryk D|ugosz _ soĘs wsi Sliwnik ({,?J14-/'
6. Katarzyna Dziwota _ soĘs wsi Zelisław Tiu-.il9
,1 Jan Rzys|ri _ Przewodniczący Samorządu

Mieszkańców Małomic tI



.  , :zaproszonych goŚci l9a VI sesję Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 3l marca 201 I roku.

Burmistrz Małomic

Kurowska Barbara

Chłostowski WincenĘ

Barylak Eugeniusz Radny Rady Powiatu

Pankiewicz Dariusz Komendant K.P.

Rynkiewicz Renata Dyrektor PP w M-ch

Feliński Artur Kierownik MZGK

wityńska Urszula



PoRZĄDEK oBRADvI sEsJI RADY MIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 31 marca 20ll ROKU
(proponowany)

Porzadek obiad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienię !'orządku.
]. Przyjęcie protokołu z V sesji z dńa 0l marca 20l l roku.
4. lnformacja Burmistrza z okesu międzysesyjnego i spmwozdanie z wykonania uchwal.
5' Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnego

i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.
6' Intęlpęlacje i zap)4ania radnych, sołtysów i pzewodńczącego Samorządu

Mieszkanców.
7' Podjęcie uchwał w sprawie:

- spoządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Małomice
w obrębie Sliwnika;

- funduszu soteckiego;
- zmian budżetu gminy na 201 l rok.

8. Informacja z prac Rady Powiatu iaganskiego.
9' Interyelacje i zap}'tania mieszkańców'

10. Wnioski.
l l. odpowiędzi na intelpelacje.
l2' Informacje i oświadczenia.
l 3 . Zakończenie.



PoRZĄDEK oBRADvI sEsJI RADYMIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 3l marca 201l ROK|J (lrchwalony)

Porzadek obfad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienię porządku.
3. Przyjęcie protokołu z V sesji z dnia 0l marca 20l l roku.
4. InformĘa Burmistrza z okesu międzysesyjnego i sprawozdanie z wykorrania uchwal.
5. Informacja Pr€wodniczącego Rady Miejskiej z okesu międzysesyjnigo

i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej.
6. InterpęIację i zap},tania radnych' sołtysów i przewodniczącego samorządu

Mieszkańców.
7' Podjęcie uchwał w sprawie:

. sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestzennęgo gminy Małomice
w obrębie Sliwnik:

- funduszu sołeckiego;
- uchwalenia ''Programu usuwania wyrobów zawieĄących azbest z terenu Gminy Małomice
w larach 2011-2033";

- lstaleniadotacji cęloy/ej na zakup inłestycyjny pieca gazowego wTaz z montażem, do
bud)'nku komunalnęgo przy ul. Jana Pawła II 34 w Małomicach, Miejskiemu Zakładowi
Gospodarki Komunalnej w Małomicach;

- zmian budżetu gminy na 2011 rok'
8. Informacja z prac Rady Powiatu Zaganskięgo.
9. lnterpelacje i zapytania mięszkańców.

10. Wnioski.
I I . Odpowiedzi na interpelacje.
12. Idormacje i oświadczenia.
13 . Zakończenie.



Do plrt 3 .

Ko.misja sprarvdzajpa prawidtowość ptotokołu z V sesji z dnia 0l marca 2o1 t roku wskładzie:

l. Radny Krzysztof Grzelak
2. Radna Ama HanasiŃ
3' Radny Jan Karpiński

Komisj. spl.wdzają!. pmwidłowość prolokołów w u kił'artale 2ol l roku w słladzie:

l. Radny Przcmysław Kucharzewski
2. Radna Krystpa Leśniewicz
3. Radna Ste&nia Mdvcha



Informacja z Prac Burmistrza Malomic

w okresie międzysesyjnym

m^rzec 2011r.

ReaIizacja zadańj

w zakr€sie DŹvgotowania sesii Radv

Burmistrz przygotowala projeĘ uchwał Rady. które przedstawiła Komisjom Rady

i w oparciu o wtrioski oraz opini'ę przez nje zgłoszone Ltstali ich ostatęczną wersję'

w zakresie wvkonania wniosków i int€rDelacii radnvch.

w trakcię V sesji Rady Miejskiej w Małomicach radni nie zgłosi|i \yniosków, które

uy magaly odpowiedzi w formiepisemnej.

W zakresic realŁacii budźetu gminv.

Burmistrz realizowała budżet zgodnie z uchwała budżetową oraz przygotowała

sprarł'ozdanie z rt1.konania budżetu gminy za rok 2010.

w zakresie gosDodarowani! mietriem komunalnvm:
Komisja powołana zatządzeniem Nr 9/20ll z dnia 14 marca 20llr. Burmistrza Małomic

w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprou'adzenia trzeciego przetargu ustnego

nieograniczonego na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego pŹy ul' Kościuszki llA

w mieście Małomice:

- lokal położony w Małomicach przy u|. Kościuszki l lA' lokal mieszkalny nr 2 o pow' 82,47

m2- Cena lokalu 44.640,00 z|. wa.tość gruntu w udziale 500/1000 \ł,ynosi l.428'00 zI.

Pżetalg bęfskutec'.ny z powodu ńe przystą]ienia oferentów do przetargu'

zdtządzenię Nr I3/20l1 z dnia 09 marca 20l l r' w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali

mieszkalnych w drodze bezprzetalgowej na rzecz najemcy polożonych na terenie miasta

Malomice przeznaczono do sprzedazy trzy lokalę mieszkalne:

- lokal położony w Małomicach pŹy ul' Kopemika 3, lokal mieszkalrry nr 2 o pow' 30'48 m2

wraz z pom. w budynku gospodarcz}Ąn o pow. ó,28 m2 olaz piwnica o pow' 0,99 m2 wańość

nieruchomości 19.800,00 zl. wartość grunfu w udziale 205/l000 _ 2'780'00 zł.

. lokal polozony w Matomicach przy u|. M'C' Skłodowskiej 3' lokal mieszkalny 3 o pow.

48,60 m: wtaz z pom. w budlmku gospodarczym o pow. 7,80 m2 oraz piwnica o pow. 3,90

m2. Wanośó nieruchomości 36.800,00. waność gruntu wudziale 151/l000 l.700,00 zł.

- lokal położony w Małomicach przy ul. Jana Pawła II 9' Iokal mieszkalny ru 4 o pow' 76,04

m2wrazz pom' w budynku gospodarczym o pow.6,25 m2 Wańość nieruchomości 64.800,00

zł. wanośó gruntu w udziale l l/100 _ 700.00 zł.



zarządzęnię Nr |412011 z dnia 09 marca 201lr. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali

mieszkalnych w drcdze bezprzetargowej ta rzecz najęmcy położonych na telenie miasta

Małomice pzeznaczono do sp.zedaży jeden lokal mieszkalny:

lokal położony w Małomicach przy ul' Słowackiego 16, lokalmieszkalny nI 3 o pow 49'20

m2 z pom. w budynku gospodarczym o pow. 7,50 m2 oraz piwnica o pow.2,2O m2 *raz

z częścią ułamtową prawa uż}tkowania wieczystego nieruchomości. Waność nieruchomości

34.400'00 zł. waltość $untu w udziale 23911000 ' 1'840'00 zt'

w dniu 15 malca br. w wyniku pożalu częściowemu uszkodzęniu uległ budynek świetlicy

wiejskiej w Śliwniku oraz budynek mieszkalny doń przylegający. Gmina zaproponowała

poszkodowanym w miarę posiadanych możliwości pełrrą pomoc włącmie z dostarczeniem

mieszkania. Ze względów rodzirrnych zaoferowana pomoc w tej części stała się zbędna.

W chwili obecnej organa ścigania prowadzą śledztwo, któIego przedmiotem jest zdaŹenie

polegające na nieumyślnym sprowadzeniu zagrci.enia życia lub zdrowia ludzi, oraz mienra

wielkiej wartości' w lamach powyższego postępowania ustalona zostanię przyczyna pożalu

olaz €wenfualni jęgo sprawcy. Ponadto gmina na swój koszt zleciła wykonanie ekspeńyfy

budowlanej osobnej dla bud1nku świetlicy i domu mieszkahego. Celem ekspertyzy jest

ustalenie stanu technicznego obiektów olaz czy nadają się one do dalszego uż},tkowania po

pźeplowadzeniu plac ręmontowych. Wykonany zostanie również kosztorys plac

remontowych jeżeli będzie to uzasadnione okolicznościami.

w dniu 29 marca 20l1r. Komisja powołana pŹez wojewodę Lubuskięgo dokonała przeglądu

mosfu na kanalę turbinowym elektrowni wodnej w Małomicach (rzeka Mtynówka)

uszkodzonęgo w takcie powodzi mającej mięjscę wę wrzęśniu i pazdziemiku 2010r. W celu

sfinansowania kosztów lemontu obiektu Gmina zwróciła się do Wojewody Lubuskiego

z wnioskiem o jego dońrransowanię z rcferwy bud]żetu państwa prac związanych

z usuwaniem skutków zdafzeń o chamkteŹe klęski ż1rłiołowej w infrastrukturze komunalnej.

Szacunkowa wartość plac to około 850 tys. zł. Maksymalna kwota dofinansowania może

wyńeśó 80% kosztów lobót budowlanych. Zgodnie z opinią rzeczoznawcy budowlanego

most powinien zostać częściowo wyłączony z eksploatacji. Trwają prace zwięane z

wdrożeniem nowej tymczasowej organizacji ruchu na tercnie od drogi kajowej nr 12 do

Szprotawy i w kierunku Pruszkowa.

W zakresie realizrcii i przvsotowani! prac remontowych i inwestvcii.

W dniu 9 marca 20l1r w ramach przetalgu ni€ograniczonego na udzielenie

zamówienia publicznego na realizację zadania ',Przebudowa 7 &óg guntowych o łącznej

długości 3 l08 mb na terenie Gminy Małomice'' komisja powołana pŹez brrrmistrz lłybrała

jako najkorzystniejszą ofefię sudeckiego Przedsiębiorstwa Robót Budowlanych z siedzibą



w Jeleniej Górze, ul. Kaczawska 16. ofeńa opiewała na kwotę 5l2.91l,56 zł. Ponadto w dniu

30 marca z wyżej wymienioną lrrm4podpisana została umowa na wykonawstwo zadania'

W ramach uploszczonej procedury wybrano również firmę ..Bemark.' Mar€k

Kuśmięrczyk' 68 300 Lubsko, witosa 72 której zlecono pełnienie z ramienia gminy funkcji

inspektora nadzoru. wartość umowy 9.8402ł

w zakr€si€ ochronY środowiska

w dniu 15 malca z udziałem mieszkańców wsi Janowiec i chichy oraz osób

zainteręsowanych odbyła się rofprawa publiczna w sprawie wydania dec}zji

o środowiskowych uwalunkowaniach realizacji przedsięwzięcia pn. ..Budowa parku

elektrowni wiaEowych Kańowicę As zloka|izowanego w całości w granicach Gminy

Malomice na działce ewd. 335 obręb Janorłiec'' w lamach którego planowane jest

wybudowanie dwóch elektowni wiatrcwych'

W zakresie organizacii DrreDrowadzenia SDisu Powszechnego

Burmistrz dzialając jako Gminny Komisarz Spisowy prowadzi prace związane

z przygotowaniem i przeprowadzeniem Spisu Powszechnego. Bezpośrednio spis na telenie

gminy przeprowadza trzech rachmistrzów spisowych wspomaganych przez Gminne Biuo

spisowe. w dniach od l do 17 marca przeprowadzony został obchód przedspisowy. Spis

przeprowadzony zostanie w dniach od l kwietni do 30 czerwca br. Rachmistrzowie rozpoczną

place w dniu 8 częrwca' Samopisu drogą elęktroniczną ńożrra dokonać do 16 czerwca.

w rrmrch aktvwizacii osób b€zrobotnYch

W porozumieniu z Powiatowym Urzędem Pracy gmina w ramach prac

iDterwencinych zarudni 23 osoby. W ramach prac społecznie uż}tecznych aktywizowanych

będzie 50 osób korzystających ze świadczeń udzielanych im przez ośrodęk Pomocy

Soołecznei wMałomicach.

Małomice, dnia ]l '03.201lr'


